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GEMEENTERAAD
Zitting van 22 maart 2024
Aanvullende agenda

Mevrouw
Mijnheer

Overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur, heb ik de eer u mee te delen dat de 
agenda voor de gemeenteraadszitting van vrijdag 22 maart 2024 om 19 uur in 
gemeenteraadszaal werd aangevuld met de agendapunten op verzoek van de raadsleden. 
Onderstaand vindt u de aanvullende agenda.

Hoogachtend

Johan Verhulst

algemeen directeur
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OPENBARE ZITTING
IR 1 Interpellatie van raadslid Frans Wymeersch: Onveiligheid in de buurt van en in het 

station Sint-Niklaas

Het is geen nieuws en het is ook niet de eerste keer dat we dit aan de agenda moeten plaatsen, 
maar recente gebeurtenissen in het station nopen ons ertoe om dit andermaal aan te kaarten. 
Handtastelijkheden, geweld , belaging, mondeling zowel als fysiek worden schering en inslag.
Daarnaast de drugproblematiek, en het ene heeft hoogstwaarschijnlijk in vele gevallen met het 
andere te maken, maken de buurt voor modale burgers die er niet 'hoeven' te zijn, hoogst 
onaantrekkelijk.
De leegheid, de levenloosheid van de buurt, door sommigen in het verleden de ramblas van de 
stad genoemd trekken blijkbaar asociale elementen aan.
Dat de leeftijd van het 'gespuis' steeds verjongt is ook overduidelijk.
Wat ooit een aantrekkingspool had moeten worden is nu een rattenhol.
- over de feiten van onveiligheid;
- over de politieke maatregelen van het college;
- over de ziens- en handelswijze van de diverse ordediensten;
- over de houding van de NMBS;
- over de maatregelen tot rehabilitatie van de buurt willen we het college ondervragen.
Voor Vlaams Belang, de interpellatie zal gehouden worden door collega Roland Pannecoucke.

IR 2 Interpellatie van raadslid Kris Van der Coelden: Realisatie fietspad Molenbeek - 
afschaffing voetweg

Het stadsbestuur heeft de intentie om een fietspad aan te leggen langs de Molenbeek, tussen 
de Hoge Bokstraat en de Pijkedreef. Daarvoor is een omgevingsvergunning nodig en voor die 
aanvraag liep er een openbaar onderzoek van 24 december 2023 tot 22 januari 2024.
Namens Vooruit Sint-Niklaas diende ik een bezwaar in tijdens het openbaar onderzoek. We 
hebben geen enkel probleem met het geplande fietspad Integendeel: als die verbinding kan 
gerealiseerd worden, heeft ze een duidelijke meerwaarde voor de ontsluiting van het 
Sportkringpark. We hebben wel een probleem met het feit dat  het nieuwe fietspad gerealiseerd 
zou worden door de verlegging van buurtweg 43 naar het nieuwe tracé van het fietspad. 
Buurtweg 43 verbindt momenteel de Hoge Bokstraat met de Pijkedreef en wordt frequent 
gebruikt door de mensen in de buurt. Door deze 'verlegging' zou deze buurtweg de facto 
verdwijnen.
Het bezwaar ging zowel over het principe van de verlegging (en dus het verdwijnen) van 
buurtweg 43 als over de compleet ondoorzichtige manier waarop dit aan bod kwam in het 
dossier.



Gemeenteraad 3/3 Grote Markt 1 – 9100 Sint-Niklaas

22 maart 2024

Ik vernam dat de aanvraag inmiddels ingetrokken werd. Graag polste ik naar de motieven 
daarvoor en naar de verdere perspectieven van dit dossier.

IR 3 Interpellatie van raadslid Kris Van der Coelden: Huisartsentekort

In oktober 2021 interpelleerde ik in de gemeenteraad over het groeiende huisartsentekort in 
Sint-Niklaas. Er was toen veel begrip voor het probleem, maar echte oplossingen kwamen er 
niet echt uit de bus.
Een aantal elementen maken een nieuw debat urgent:
- de afgelopen maanden waren er in Sint-Niklaas centrum, en voor zover ik er zelf zicht op heb, 
alweer twee artsen die met pensioen gingen. Zij proberen hun patiënten over te dragen naar 
collega's bij wie er nog ruimte is. Nieuwe inwoners of mensen die van huisarts willen 
veranderen stuiten echter in veel praktijken op een (begrijpelijke) patiëntenstop of op 
huisartsen die enkel nog nieuwe patiënten uit hun buurt of uit hun deelgemeente accepteren;
- het tekort aan huisartsen werd ook geobjectiveerd. In de krant verscheen deze week een 
kaartje over het tekort: met 8,11 artsen per 10.000 inwoners zit Sint-Niklaas onder de kritische 
drempel van 9 artsen per 10.000 inwoners. Het is me niet duidelijk of in deze cijfers al rekening 
is gehouden met de recente stopzetting van enkele praktijken;
- een aantal gemeenten nemen inmiddels initiatieven om huisartsen aan te trekken. Doorgaans 
gebeurt dat door middel van premies om nieuwe praktijken te ondersteunen.
Ik verzoek de schepen om op korte termijn hierover in overleg te gaan met de lokale 
huisartsenkring met het oog op concrete voorstellen om iets te verhelpen aan het probleem. 
Dat mag geld kosten: het gaat immers over de basisgezondheidszorg van onze inwoners en die 
staat zwaar onder druk van het tekort: er zijn momenteel wellicht vele honderden mensen in de 
stad die geen vaste huisarts hebben...
Alvast één suggestie: een centraal aanmeldpunt voor mensen die op zoek zijn naar een huisarts, 
zodat mensen geen rist telefoons moeten doen om een huisarts te vinden.

IR 4 Interpellatie van raadslid Jos De Meyer: Vogelkenswijk

Naar aanleiding van het participatiemoment op woensdag 13 maart 2024 in de 'vogelkenswijk' 
had ik enkele bemerkingen en suggesties.


